

广州华川酸奶无菌盒中袋灌装机

产品名称	广州华川酸奶无菌盒中袋灌装机
公司名称	广州华川包装设备有限公司
价格	145000.00/台
规格参数	品牌:华川 型号:HCBIB-130WB 产地:广东广州
公司地址	广州市经济技术开发区沿河路1号
联系电话	020-26233380 18680268214

产品详情

主要用途：

广泛适用于葡萄酒、食用油、果汁、添加剂、牛奶、糖浆、酒精饮料、浓缩调味品等物料的盒中袋灌装和压盖。

The machine is widely used in bag-in-box filling and capping applications for such liquid materials as grape wine, edible oil, fruit juice, additives, milk syrup, alcoholic beverages and concentrated seasonings etc.

性能特点

主要技术参数:Technical parameter:

它采用称重式计量方式，灌装精度高且设定和调整灌装量非常方便。

采用PLC和触摸屏自动化控制，具有计量准确、结构先进、运行平稳等优点。

本机与物料接触均为优质不锈钢制作，外形美观大方不污染环境，拆装简单，易清洗，符合GMP标准要求。

具有自动除皮功能，启动后即可自动完成拔盖、抽真空、定量灌装再压盖等灌装全过程，自动化程度高。

快、慢双速灌装，以防冲溢，并确保称重精度；

可以根据客户的需要加装充氮气系统。

采用世界知名品牌电器和气动元件，故障率低，性能稳定可靠，使用寿命

- 1、 The machine adopt weighing measuring ,high filling accuracy,and easy to adjust filling quantity.
- 2、 It adopts PLC and touch screen control panel for control panel for control material, accurate measuring, advanced structure, stable operating,
- 3、 The parts contact the material of the machine is made of excellent stainless steel. Good appearance, easy to clean and disassemble, and meet with GMP standard.
- 4、 The machine can complete some process steps automatically ,including realizing net weigh, uncapping following the bags delivered by people, vacuum pumping, quantitative filling, pressing the caps, and others, and therefore enjoys a high level of automation
- 5、 Fast and slow two-speed filling, to prevent red overflow, and to ensure weighing accuracy
- 6、 The machine can add filling anitrogen syste for customer needs.。
- 7、 The electric parts and pneumatic parts are used world-renowned brands, the advantage is low failure rate, reliable performance and long service life.

主要技术参数：

机器型号	HCBIB-130WB
Model	
灌装头数	1头(head)
Filling heads	
灌装范围	5L-30L
Filling range	
灌装速度	150-240袋(bags)/h
Filling speed	
电源功率	电源(Air source)：220V/50HZ
Power	功率(Power)：200W
灌装精度	优于(within) $\pm 0.2\%$
Filling precision	
气源气压	0.6-0.7Mpa

Air pressure